



إنها شركة عائلية قوية تتمتع بأكثر من 50 عامًا من الخبرة، ولها جذور محلية قوية ومهمة دولية بارزة: هذه هي بطاقة هوية إيلفيم "Elvem".

تقع شركة Elvem في كارتيليانو، في مقاطعة فينتزانا، وتركز أعمالها الأساسية على قطاع المحركات الكهربائية. تعود أصول الشركة إلى أوائل الستينيات عندما أسس لوتشيانو بارون "Luciano Baron" شركة إي بي إل "EBL" (كهروميكانيكا بارون لوتشيانو) وبفضل مبادرته النشطة وتصميمه تمكن من جعل الشركة معروفة وموثوقة في جميع أنحاء العالم.

يقود الجيل الثاني الشركة اليوم مع اهتمام خاص بالابتكار التكنولوجي والتطوير. بفضل مخزون ما يقرب من 150.000 وحدة بما في ذلك المحركات الجاهزة، والمكونات، والمنتجات نصف الجاهزة، تضمن شركة Elvem خدمة متكاملة للعميل. تتمثل إحدى نقاط قوة Elvem في إمكانية تخصيص المنتج وفقا لطلبات محددة،

ثم اختباره لاحقًا في غرفة اختبار من أحدث طراز. المحركات المخصصة لقطاع الأغذية هي خير مثال على ذلك؛ محركات الكبح الذاتي المستخدمة في جميع القطاعات بدءًا من آلات الأخشاب وحتى تلك المخصصة للمسارح؛ محركات لدرجات حرارة عالية أو منخفضة؛ محركات متوافقة مع توجيه أتكس "ATEX" للمناطق المعرضة لخطر الانفجار.

شهدت المحركات المزودة بمحولات مدمجة نجاحًا خاصًا في السنوات الأخيرة، حيث تسمح بالمتابعة والبرمجة عن بُعد أيضًا بفضل دعم فريق Elvem الفني. لطالما اهتمت شركة Elvem بمسألة الكفاءة وتوفير الطاقة. تهدف الشركة منذ سنوات إلى تحسين وتوعية السوق باستخدام المنتجات التي تضمن مستقبلًا مستدامًا. بالفعل في عام 2019، قدمت الشركة المجموعة الجديدة من المحركات المغناطيسية الدائمة (PM)، وهي ثمرة تطور مبتكر وتكنولوجي وتعد من أحدث المنتجات من حيث الكفاءة والأداء، وتتوافق مع اللوائح الأوروبية والدولية المتعلقة بحماية البيئة وصحة المواطنين.

في الواقع، تنتج Elvem بشكل متزايد نحو تقديم منتجات عالية الأداء لتخفيض استهلاك الطاقة، وزيادة الادخار في تكاليف إدارة الأعمال وخفض التأثير على البيئة. في الوقت ذاته، أولت الشركة اهتمامًا خاصًا لتصميم أغلفة المحرك، وحددت تطورها نحو الاكتناز، وسهولة التعامل، وتبديد الحرارة.

يعد دائمًا من فلسفة Elvem التوجيهية تقديم خدمة فعالة، وسريعة، ومخصصة للعملاء، حيث تجمع كل يوم بين المهارات المميزة للصناعة الإيطالية مع شركة قادرة على توفير استجابة ديناميكية ومرنة للسوق العالمي المعاصر. لمعرفة المزيد عن الأمر، يرجى زيارة الموقع [www.elvem.it](http://www.elvem.it)

A solid family-run business with more than 50 years of experience, strong local roots and a pronounced international vocation: this is Elvem's identity card.

Located in Cartigliano, in the province of Vicenza, Elvem focuses its core business on the electric motor industry. The origins of the company date back to the early 1960s when Luciano Baron founded EBL (Elettromeccanica Baron Luciano) and thanks to his strong initiative and determination he managed to make the company known and consolidated all over the world.

The second generation now leads the company with a particular attention to technological innovation and development. Thanks to the stock of almost 150,000 units including finished motors, components and semi-finished products, Elvem guarantees a complete service to the customer. One of Elvem's strengths is the ability to customize the product according to specific requests, afterwards testing it in a cutting-edge test room. Examples of this are the specific motors for food industry; the brake electric motors used by woodworking machinery to those more specific for theaters; motors for high or low temperatures; ATEX for areas at risk of explosion.

In recent years, motors with built-in inverters have been very successful, since they allow remote monitoring and programming, under the valuable guidance and support of Elvem's technical staff.

Elvem has always been sensitive to issues of efficiency and energy saving. For years, it has been aiming to promote and sensitize the market to the use of products that guarantee a sustainable tomorrow. Already in 2019, Elvem presents the new series of permanent magnet



OVER 40 COUNTRIES  
IN THE WORLD

Presenza in oltre  
40 paesi nel mondo

motors (PM), a result of an innovative and technological development and a latest generation product, both in terms of efficiency and performance, which comply with European and international regulations on the protection of the environment and citizens' health. Elvem's main focus is offering high-performance products with low energy consumption, reduced business management costs and low environmental impact. At the same time, the company has invested in the design

of the casing, with an aim to make it more compact, easy to use, with efficient heat dissipation.

Offering customers an efficient, fast and personalized service has always been Elvem's driving philosophy since the beginning, combining every day the expertise typical of Italian manufacturing with a company able to provide a dynamic and flexible response to the contemporary global market.

To find out more, visit the website [www.elvem.it](http://www.elvem.it)

## THE BRIGHT SIDE OF POWER

Choose the bright side of power.

Choose the know-how, the vision and the entrepreneurial strength of a family that for over 50 years has put its head and heart into the business of electric motors every day. With strong roots in the Vicenza area but a solid orientation to international markets, a stock that constantly exceeds 100,000 units including electric motors with IE4 energy efficiency, Permanent Magnets, NEMA and Medium Voltage, parts and semi-finished products, Elvem guarantees an excellent service to every industrial sector in Italy and in over 40 countries around the world.

Elvem. The bright side of power.



Cartigliano (VI) Italy  
[www.elvem.it](http://www.elvem.it)